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[ Texte]
September, when a number of these reports were issued, and to 
expedite matters it was decided that brief summaries would be 
prepared for the committee members.

In the case of the national museums task force, we have 
completed a summary of the report, which is fairly short to 
begin with, basically to assist the members in becoming 
familiar with it, and also raising some of the other issues that 
were raised by other task forces and royal commissions that 
have reviewed the national museums area, in particular the 
Nielsen ministerial task force and Applebaum-Hébert. That 
summary and that discussion of some of the issues raised by 
the report should be available for distribution within the next 
week.

That is really a preliminary point. Obviously as the commit
tee’s deliberations continue there may be specific points or 
areas the committee wishes to investigate further, and we 
would obviously expect or be receiving guidance on those.

The Chairman: Right. Mr. Pennock, does that answer your 
point?

Mr. Pennock: That is great.
The Chairman: We come to the question of whether the 

committee wishes to go into in camera to review the work of its 
subcommittee on staffing. What is the wish of the committee?

Mr. Pennock: I move that we go in camera.
The Chairman: Well, then, we will go into in camera session 

and excuse the staff who are present.

[Traduction]
où plusieurs de ces rapports ont été publiés et pour accélérer 
les choses, il avait été décidé que ces sommaires d’exposés 
seraient préparés pour les membres du Comité.

En ce qui concerne le groupe de travail sur les Musées 
nationaux, nous avons terminé le sommaire du rapport qui est 
par lui-même assez court, afin d’aider ses membres à mieux le 
connaître et également pour soulever d’autres points qui 
l’avaient été dans d’autres rapports de groupe de travail, 
comme celui de la Commission royale, qui s’était penchée sur 
les rapports sur les Musées nationaux et plus particulièrement 
le groupe ministériel Nielsen et le groupe sénatorial Apple
baum-Hébert. Ce sommaire et l’étude des divers points 
soulevés dans les rapports devraient être prêts pour distribution 
la semaine prochaine.

Ceci est en fait un préliminaire. Il est évident qu’à mesure 
que les réunions du Comité se dérouleront, il y aura des points 
ou des secteurs pour lesquels le Comité désirera des complé
ments d’enquête. Nous nous attendons, bien sûr, à être guidés 
à leur sujet.

Le président: D’accord. Cela répond-il à votre question, 
monsieur Pennock?

M. Pennock: C’est très bien.
Le président: Nous en arrivons à la question de savoir si le 

Comité désire siéger à huis clos pour étudier les travaux du 
Sous-comité sur la dotation en personnel. Que désire le 
Comité?

M. Pennock: Je suggère que nous siégions à huis clos.
Le président: Très bien, nous allons siéger à huis clos et nous 

excusons le personnel présent.


